
Vragen waarderingssubsidie sportverenigingen 2020 

Datum: 25 februari 2020 

Fractie: SP 

Geacht college, 

Op de besluitenlijst van 11 februari staat uw besluit dat uw aan 16 verenigingen voor het jaar 2020 

waarderingssubsidies toekent. Ons is bekend dat na dit jaar deze subsidies gaat afbouwen, wat in de 

meerjarenbegroting tot 2023 staat. Onze vragen gaan over uw besluit van 11 februari. 

1. Welke sportverenigingen ontvangen dit jaar waarderingssubsidie? 

2. Hoe is de 80.000 euro waarderingssubsidie verdeelt over de sportverenigingen? 

3. Hoe gaat uw per 2021 de waarderingssubsidie per sportvereniging afbouwen? 

De SP ontvangt de vragen graag schriftelijk. Bij voorbaat dank. 

Sociale groet, 

Stijn van den Brekel 

SP 


